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Práce se dotýká aktuálního tématu. Najedné straně je uvedená problematika
opakovaně diskutována a ispojena s často nereálnými očekáváními a na druhé opakovaně
nebývá doceněna náročnost přípravy na akce spojené s financováním z EU. Při tom
komplexní znalost této problematiky je neobyčejně ve zdravotnickém prostředí vzácná.
Zdravotníci se nejčastěji setkávají s projekty gestovanými MŠMT a i proto s pokrokem
v rámci čerpání peněz z EU nemůžeme být spokojeni.

Práce se skládá z 143 stran textu, obsahuje 73 odkazů na literaturu, 58 obrázků, 3
tabulky, použitý dotazník jako přílohu č. 1 a přílohu Č. 2. Je dobře a přehledně psána
s příslušnými odkazy.

V teoretické části autorka dobře definovala problematiku, které se chtěla věnovat
v souladu se zadáním, prokázala vynikající přehled poznatků a vybrala vhodnou literaturu pro
řešení uvedeného problému.

V empirické části autorka přehledně a správně definovala výzkumný problém, dobře
charakterizovala metodu a použila vhodně sestavený dotazník, kterým pokryla zkoumané
oblasti.

Závěry práce jsou přehledně členěny a jsou využitelné pro praxi. Je potřeba
vyzvednout nebývalou komplexnost získaných podkladů a oponent souhlasí i se závěry
zprávy, že vybrané kapitoly by měly být zveřejněny na plánovaném www portálu pro
informaci jiným subjektům, které se uvedenou problematikou zabývají

Přílohy jsou dobře zpracovány a přehledně členěny a vhodně doplňují textovou část
práce.

Práci jako takovou navrhuji přijmout.

Dotazy:
1)

2)

Zda by autorka poradila v oblasti ošetřovatelství jak by bylo možné
požádat o peníze z EU a z kterého programu?
Kterou oblast aktivit na LF nebo ve FN by doporučovala k řešení jako
první?

Práci hodnotím" výborně"
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